

致入場人士:

# 重要通告:展覽會於惡劣天氣下之最新安排

鑑於香港現正處於雨季,天氣不穩定,現就惡劣天氣情況下舉行之展覽作出以下最新安排:

# 黑色暴雨警告信號之安排

• 如黑色暴雨警告信號於<u>展覽期間</u>懸掛,展覽會將**如常舉行及開放予所有公衆,**並視乎當日情況 作出特別安排。

### 八號或以上熱帶氣旋警告信號之安排

### 8月8日至10日 - 展覽開放前

- 如天文台於 8 月 8 日至 10 日期間,於中午 12 時至下午 4 時之間除下八號或以上熱帶氣旋警告信號,會場將於除下警告後 2 小時開放予參觀人士;
- 如天文台於下午4時正或其後仍懸掛八號或以上熱帶氣旋警告信號,展覽會將於當日將不開放。

### 8月8日至10日 - 展覽開放期間

如天文台於展覽開放期間懸掛八號或以上熱帶氣旋警告信號,主辦機構將會作出廣播,宣佈會場即將關閉,所有參觀人士均停止進場及必須儘快離開會場。

有關以上所述之熱帶氣旋 / 黑色暴雨安排,主辦機構保留最終決定權。

# 敬希垂注!

主辦機構

香港亞洲展覽 (集團)有限公司



Dear visitors,

# Important Notice: Latest Arrangement for Exhibition Under Inclement Weather Condition

As Hong Kong enters the peak of its rainy season, we are issuing the following latest arrangement during adverse weather conditions:

#### Arrangement for Black Rainstorm Warning Signal

• If Black Rainstorm Warning Signal is hoisted during the exhibition period, the exhibition will **remain open to Public** as scheduled, and the Organizer will make special arrangements based on the situation.

### Arrangement for Tropical Cyclone Warning Signal No.8 or above

#### 8-10 August - Before the Show Opens

- If Tropical Cyclone Warning Signal No.8 or above is lowered **between 12:00 noon. 4:00 p.m.**, the exhibition will be open to the public **within 2 hours** on that particular day from 8-10 August;
- If Tropical Cyclone Warning Signal No.8 or above is hoisted at 4:00 p.m. or after, the exhibition will be closed.

#### 8-10 August - During the Exhibition

• If Tropical Cyclone Warning Signal No.8 or above is hoisted **during the exhibition**, the Organizer will make an immediate closure announcement, and no further admission will be allowed. All visitors will be asked to leave the venue as soon as possible.

The Organizer reserves the final discretion on the above arrangement for exhibition under inclement weather conditions.

Best regards,

The Organizer

Hongkong-Asia Exhibition (Holdings) Ltd.